
 

 

Z Á P I S 
 

z 6. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 06.06.2024 

 
Dne 06.06.2024 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:00 hodin 

 

Přítomni:          Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter  

 

Omluveni:       Dott. Mag. Radka Murasová, Mgr. Jiří Frühauf, Ing. Tomáš Matějček 

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté: Martin Dušek – 1. náměstek primátorky města  

Jitka Peřina – místopředsedkyně výboru Sportovní unie Karlovarska z.s. 

 

    

Program jednání 

  

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Mimořádná žádost o dotaci na rok 2024 – BA Grizzlies, z.s.  

4. Představení spolku BA Grizzlies, z.s. – Michal Tureček (předseda spolku) 

5. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart a přivítal přítomného hosta.  

 

1. Schválení programu 

 

pro:           Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise  

 

pro:           Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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3. Mimořádná žádost o dotaci na rok 2024 – BA Grizzlies, z.s. 

 

Komise se zabývala mimořádnou žádostí spolku BA Grizzlies, z.s.  který žádá o poskytnutí dotace ve výši 

300.000 Kč na činnost v roce 2024. Žádost nebyla podána v řádném termínu, neboť spolek vznikl po 

termínu pro podání žádostí, který je k 31.10.2023. Komise v současné době již nedisponuje s dostatečnou 

finanční rezervou.  

 

Komise navrhuje podpořit žádost subjektu BA Grizzlies, z.s.  částkou  0 Kč na činnost v roce 2024.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

4. Představení spolku BA Grizzlies, z.s. – Michal Tureček (předseda spolku) 

 

Pan Michal Tureček představil členům komise spolek BA Grizzlies z.s.  

Jedná se o nově vzniklý sportovní spolek, který působí na území města Karlovy Vary, jehož hlavním 

cílem je nabídnout dětem možnost trávit jejich volný čas aktivně, vybudovat u nich kladný vztah 

k pohybu a sportu a naučit je aktivnímu životnímu stylu a tím snížit možnost vzniku sociálně 

patologických jevů u těchto dětí a dospívajících. BA Grizzliezs je otevřen bez omezení všem chlapcům 

a dívkám, kteří chtějí sportovat v kolektivu, poznat krásu basketbalu, učit se fair play, toleranci ale 

i pokoře. Dlouhodobou koncepcí tohoto spolku je patřit mezi nejlepší mládežnický klub v ČR.  

 

BA Grizzlies působí od roku 2018 na území města Plzně. Způsob, jakým spolek pracuje s mládeží se 

líbil některým rodičům dětí, které hráli za TJ Thermii a také některým trenérům tohoto spolku. Na 

základě tohoto zájmu byl BA Grizzlies založen také na území města Karlovy Vary jako samostatný 

subjekt.  

 

V současné době má mládežnická základna spolku cca 50 členů. Tréninky probíhají v hale Tubex. 

Činnost spolku zatím financují rodiče. Protože však tyto finanční prostředky nepokryjí všechny 

náklady na sportovní činnost, byla podána žádost o poskytnutí dotace na rok 2024.  

 

Viktor Linhart k podané žádosti sdělil, že žádost na činnost se dle platných Zásad pro poskytování 

dotací z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary podávají v termínu k 31.10. předcházejícího 

kalendářního roku, tzn., že žádost na činnost v roce 2024 měla být podána k 31.10.2023. V tomto 

případě je pozdní podání žádosti akceptovatelné, neboť spolek vznikl až po termínu pro podání žádosti, 

přesto nelze žádost podpořit, neboť finanční prostředky na podporu sportu v roce 2024 již byly 

rozděleny.  

 

5.  Různé 

 

 Jitka Peřina:  

 poděkovala odboru kultury, školství a tělovýchovy za rychlé zpracování agendy sportovních 

dotací, protože přestože dotace města byly schvalovány déle než dotace krajské, sportovní 

organizace jako první obdrželi finanční prostředky z města; 
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 informovala členy komise o tom, že pro sportovní organizace Karlovarského kraje se 

podařilo z dotací Národní sportovní agentury získat cca 33 mil. Kč, přičemž částka pro 

sportovní kluby na území okresu Karlovy Vary činí cca 14 mil. Kč; 

 sdělila, že k 30.06.2024 končí ve své funkci místopředsedkyně Sportovní unie Karlovarska 

a tuto funkci přebírá paní Kateřina Bauerová; 

 sdělila, že s největší pravděpodobností již nebude nadále možné pořádat vyhlášení ankety 

„Nejúspěšnější sportovec města a okresu Karlovy Vary“ v hotelu Richmond, což znamená, 

že pro příští ročníky bude potřeba pro tuto akci nalézt jiné prostory. 

 členové komise byli informováni o skutečnosti, že přerozdělením dotací radou města, zbývá 

v rezervě komise STv částka 6.000 Kč; 

 Václav Skuhravý informoval členy komise o tom, že v rámci rozpočtového opatření 8/24 - ZM 

došlo k zapojení příjmů z vratek městských organizací za rok 2023 a mimo jiné byla navýšena 

dotace pro HC Energii o částku souhrnem 1.950.000 Kč a po domluvě s vedením města mu bylo 

přislíbeno, že pro rok 2025 bude rezerva komise navýšena o 1.500.000 Kč.  

 

Komise STv navrhuje radě města navýšit finanční prostředky na podporu sportu pro rok 2025  

o částku 1.500.000 Kč.  

 

pro:           Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeb komise.   

 

 

 

 

 

 

Dne: 10.06.2024 

Zapsala: Gabriela Kavková        __________________ 

              

 

                                                                          

                                            __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 

 

 

 


